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Zápisnica z druhého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Radôstke,  

konaného dňa 14. decembra 2022 

___________________________________________________________________________ 
 

Prítomní:         Mgr. Simona Lutišanová Matejčíková, starostka obce 

  Poslanci obecného zastupiteľstva: p. Dušan Matejčík, Mgr. Kristína 

Gunčagová, p. Emília Huláková, p. Emil Korenčík, Ing. Antónia Kubalová, 

Ing. Milada Huláková, p. Jaroslav Skaličan  

Ďalší prítomní: Štefánia Kubalová, hlavná kontrolórka obce, Martina Šumská, zamestnankyňa 

obce, občania obce – Mgr. Marta Huláková, Mgr. Mária Završanová 

PROGRAM : 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania  

4. Kontrola plnenia uznesení  

5. Oznámenie funkcií, zamestnaní, činnosti a majetkových pomerov verejného funkcionára –

novozvoleného starostu obce  

6. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Mikroregiónu Bystrickej Doliny  

na rok 2022+ 

7. Program starostlivosti o seniorov – úprava programu 

8. Informácia o obecnom vodovode v Krasotíne 

9. Informácia o ohlásení drobnej stavby – oplotenie rodinného domu č. 109 v Radôstke pani Zuzany 

Slivkovej 

10. VZN obce o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

na rok 2023 – návrh 

11. VZN obce o miestnych daniach a miestnom poplatku za vodu na rok 2023 – návrh 

12. Zásady odmeňovania poslancov a zástupcu obce – návrh 

13. Mgr. Jana Šutarová a manţ. Ing. Štefan, Radôstka č. 188 – opätovná ţiadosť o zaradenie do 

rozpočtu obce Radôstka na rok 2023 - dobudovanie prístupovej trvalej miestnej komunikácie 

14. RPKH zárubok, v zastúpení pánom Jaroslavom Fekulom, Radôstka č. 65 – ţiadosť o prenájom 

pozemku pri futbalovom ihrisku na Janotovej 

15. Ţiadosti o finančný príspevok/dotáciu z rozpočtu obce na rok 2023 

16. Rozpočet obce Radôstka na rok 2023 a na roky 2024 – 2025 – návrh 

17. Rôzne, diskusia 

18. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Radôstke otvorila a viedla starostka obce Mgr. Simona 

Lutišanová Matejčíková. Konštatovala, ţe je prítomných 7 poslancov, obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. Privítala všetkých prítomných, poslancov obecného zastupiteľstva a občanov obce.  

 

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Uznesenie č. 12 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Radôstka  

schvaľuje  

návrhovú komisiu v zloţení: Mgr. Kristína Gunčagová, Ing. Antónia Kubalová, Ing. Milada Huláková, 

overovateľov zápisnice: p. Emil Korenčík, p. Dušan Matejčík, zapisovateľku pani Martinu Šumskú.  

Hlasovalo za: jednohlasne 

 

3. Schválenie programu rokovania  

Starostka obce uviedla, ţe program rokovania s materiálmi bol rozoslaný poslancom obecného 

zastupiteľstva.  
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Do bodu rôzne bolo doplnené: dovysvetlenie financií– poţiadala Mgr.  Gunčagová; p. Huláková 

Emília – poţiadala o doplnenie schválenia inventarizačnej komisie k 31. 12. 2022 pre Technickú 

prevádzkareň obce Radôstka.  

Pani starosta uviedla, ţe uvedené vysvetlí pri rozpočte obce.  

 

Uznesenie č. 13 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Radôstka  

s c h v a ľ u j e  

program rokovania obecného zastupiteľstva.  
Hlasovanie:   Za: 7  Zdrţal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

4. Kontrola plnenia uznesení  

Pani starostka vykonala kontrolu plnenia uznesení z rokovania obecného zastupiteľstva zo dňa 

16.9.2022, 28. 10. 2022 a 25. 11. 2022. Uviedla, ţe ohľadom dobudovania kanalizácie pána Mačasa je 

zaslaná dohoda (rokovanie OZ 16.9.2022). 

Rokovanie 28. 10. 2022 – uviedla, ţe pán starosta vetoval uznesenie č. 154/2022, uznesenie 

nepodpísal. Pani Emília Huláková poţadovala pripočty a odpočty.  

 

Uznesenie č. 14 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Radôstka podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov 

berie na vedomie 

- informáciu o plnení Uznesení Obecného zastupiteľstva zo dňa 16. 09. 2022, 28. 10. 2022 a zo dňa 

25. 11. 2022, 

- informáciu o vetovanom uznesení č.  154/2022 zo dňa 28. 10. 2022 starostom obce p. Jaroslavom 

Fekulom dňa 4. 11. 2022. 

 

5. Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov verejného funkcionára –

novozvoleného starostu obce  

Pani starostka predloţila predmetné oznámenie, ako novozvolenej starostky obce.  

 

Uznesenie č. 15 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

berie na vedomie 

- oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov verejného funkcionára - 

novozvolenej starostky obce za rok 2021 a za rok 2022 k 25. 11. 2022, 

schvaľuje 

- komisiu na posúdenie oznámení funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov verejného 

funkcionára - novozvolenej starostky obce za rok 2021 a za rok 2022 k 25. 11. 2022 v v zloţení: 

predseda komisie: Mgr. Kristína Gunčagová, podpredseda komisie: Jaroslav Skaličan, člen 

komisie: Ing. Antónia Kubalová. 

Hlasovanie:   Za: 7  Zdrţal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

6. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Mikroregiónu Bystrickej Doliny  

na rok 2022+ 

Pani starostka uviedla, ţe vízou PHSR je zberný dvor a rozvoj cestovného ruchu. Popísala jednotlivé 

stratégie PHSR. Dodala, ţe v rámci výziev sa na tomto dokumente dá „postaviť“ ţiadosť. Poslanci 

diskutovali k tomuto strategickému dokumentu.  

 

Uznesenie č. 16 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

s c h v a ľ u j e  
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strategicky dokument obce - PROGRAM HOSPODÁRSKEHO ROZVOJA  

A SOCIÁLNEHO ROZVOJA MIKROREGIÓNU BYSTRICKÁ DOLINA NA ROKY 

2022+, spracovaný ako spoločný program rozvoja obcí Dunajov, Klubina, Lutiše, Nová 

Bystrica, Radôstka, Stará Bystrica, Zborov nad Bystricou a mesta Krásno nad Kysucou, ktorý 

spracovala Regionálna rozvojová agentúra Kysuce.  

Hlasovanie:   Za: 7  Zdrţal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

7. Program starostlivosti o seniorov – úprava programu 

Pani starostka vysvetlila problematiku potreby úpravy programu. V rámci programu máme dve 

pracovníčky pani Zajačikovú a pani Sobolovú. Priemerná mzda sa kaţdoročné dvíha a je potrebné 

upraviť minimálnu hodinovú mzdu.  

 

Uznesenie č. 17 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

s c h v a ľ u j e  

úpravu „Programu starostlivosti o seniorov v obci Radôstka“  zo dňa 22. 8. 2014 a to nasledovne: 

počet mesačne odpracovaných hodín sa zniţuje na 25 hodín mesačne od  

01. 01. 2023, mesačná mzda vo výške 150,- € zostáva, ako aj počet pracovných miest – dve pracovné 

miesta.   

Hlasovanie:   Za: 7  Zdrţal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

8. Informácia o obecnom vodovode v Krasotíne 

Pani starostka uviedla, ţe spravujeme obecný vodovod v Krasotíne, staráme sa oň, hygiena kontroluje 

a je potrebné, aby ho dozorovala odborná osoba. Najväčšou starosťou sú vzorky na kontrolu pitnej 

vody. Vykonávala som v lete prieskum ohľadom toho, či ľudia chcú vodu chlórovať a ohľadom správy 

do ich vlastníctva. Nechceli sa zaviazať, ţe to budú spravovať, kto to bude financovať. Brali sa vzorky 

4x, je tam baktéria. Chceli by sme ho dať do správy ľuďom.  

Poslanci na túto problematiku diskutovali: 

Ing. Kubalová – dať sadzbu na m3 a donútiť ich zobrať si vodovod, 

Ing. Huláková – koľkí ľudia sú pripojení, 

Mgr. Gunčagová – dohodnúť sadzbu vody, 

starostka – nemáme ţivnosť, oprávnenie prevádzkovať vodovod, rozdelil by sa vodovod na dve časti – 

vrchný a spodný (projekt, skutočné zameranie), čistia sa obidva, dezinfikovali sme, nechcú chlórovať, 

jedná sa o hromadné zásobovanie vody; musíme brať vzorky vody v zmysle programu kontroly pitnej 

vody, 

pán Skaličan – pasú sa kravy, urobiť vrt, 

pani Huláková E. – kto má vodu zo Sevaku, koľko platíte za rok 4 – 5 členná rodina, 

Ing. Kubalová – koľko je poplatok za vodu zo Sevaku a koľko obec, ţe by si ju dali do správy, alebo 

dať vyšší poplatok 40,- za údrţbu, 

pán Skaličan – je to voda prírodná, nie je upravovaná, upravovaná – vyššia investícia, 

Ing. Huláková – nech sa o vodovod starajú, 

pán Korenčík – skúsiť im to ponúknuť, 

Mgr. Gunčagová – zavolať si ich (na stretnutie), 

Ing. Huláková – ale vodu zvýšiť, aby bolo na náklady, 

starostka – pozvať ich na rokovanie OZ, 

pán Skaličan – obhliadku vodovodu, 

starostka – v januári 2023 príde na kontrolu hygiena, 

pán Korenčík – keby bol problém, musí sa voda zastaviť, 

pani Kubalová Štefánia – navrhla pozvať na rokovanie p. Chovancovú, p. Brandysa, p. Jarombeka, p. 

Slivku Mira, 

pani Marta Huláková – ako to je horný a dolný vodovod, koľko ľudí. Pani starostka vysvetlila, ţe sú 

dotazníky – horný vodovod 28 ľudí – 11 RD, 4 chaty a dolný vodovod 23 ľudí, 7 RD 3 chaty.  

 

Uznesenie č. 18 
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Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

berie na vedomie 

- informáciu o obecnom vodovode v Krasotíne, ktorú predniesla pani starostka s tým, ţe na 

najbliţšie rokovanie obecného zastupiteľstva budú pozvaní obyvatelia tejto časti obce, 

ktorí uţívajú obecný vodovod a to p. Helena Chovancová, p. Ladislav Brandys, 

 p. Miroslav Slivka, sl. Barbora Jarombeková, p. Peter Pytel, p. Peter Pilka za účelom 

doriešenia správy obecného vodovodu.  

Hlasovanie:   Za: 7  Zdrţal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

9. Informácia o ohlásení drobnej stavby – oplotenie rodinného domu č. 109 v Radôstke pani 

Zuzany Slivkovej 

Pani starostka k uvedenému informovala, ţe k uvedenému obec musí zaujať stanovisko, nakoľko je tu 

podnet prokurátora, musíme ho prerokovať. Obecné zastupiteľstvo riešilo ţiadosť p. Kafúna, pani 

Slivkovej ohľadom odpredaja predmetného pozemku. OZ ho neodpredalo. Pani Slivková si chce svoj 

pozemok oplotiť a vstup na pozemok chce mať z obecného pozemku. Ţiadosť podala asi v 8/2022 

a postupne dokladala podklady. Obec dala zamietavé stanovisko, pani Slivková podala podnet na 

prokuratúru a tá dala protest prokuratúra. Projekt má na oplotenie a vjazd. Brána sa otvára na pozemok 

obce a plocha bude spevnená. Na predmetnom pozemku parkuje aj p. Kafún. Pani Slivková svoju 

ţiadosť odôvodňuje tým, ţe má postihnutého syna.  

Poslanci k predmetnému diskutovali. Uviedli, ţe to bolo na rokovaní obecného zastupiteľstva uţ 

viackrát, cesta slúţi aj p. Kafunovi, bude problém pri zimnej údrţbe s odhŕňaním snehu. Pani Slivková 

má na pozemok aj iný vstup (pôvodná brána na pozemok). 

 

Uznesenie č. 19 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

prerokovalo 

protest prokuratúry pod spisovou značkou Pd 62/22/5502-11 k podnetu pani Zuzany Slivkovej,  

berie na vedomie 

informáciu o ohlásení drobnej stavby – oplotenia rodinného domu č. 109 v Radôstke pani Zuzany 

Slivkovej s tým, ţe na najbliţšie rokovanie obecného zastupiteľstva budú prizvaní – pani Zuzana 

Slivková a pán Miroslav Kafún za účelom prešetrenia situácie ohľadom oplotenia a vstupnej brány 

pani Zuzany Slivkovej.  

Hlasovanie:   Za: 7  Zdrţal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

10. VZN obce o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 

obce na rok 2023 – návrh 

Starostka informovala, ţe návrh VZN bol zverejnený, doručený poslancom OZ ako materiál. Uviedla, 

ţe náklady na odvoz tuhého komunálneho odpadu bude o 30% drahší, bolo rokovanie Mikroregiónu 

Bystrická dolina, kde bol aj zástupca zvozovej spoločnosti, taktieţ skladočné za odpad bude vyššie.  

Poslanci diskutovali na túto problematiku a zhodli sa, ţe je potrebné zvýšiť separovanie, vzdelávať 

ľudí v tejto problematike a zároveň zamedziť odvoz vriec, ktoré ľudia dávajú k popolniciam. Vrecia 

by sa prestali vyváţať od 1.4.2023.  

 

Uznesenie č. 20 
Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie Obce Radôstka č. 2/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce s účinnosťou od 01.01.2023 s tým, ţe poplatok je stanovený 

na 25,- €/1 osoba/kalendárny rok - s trvalým pobytom na území obce; 13,- €/1 osoba/kalendárny rok - 

s prechodným pobytom na území obce; 15,- €/kalendárny rok  pre vlastníka nehnuteľnosti na území 

obce; 100 €/ 1 osoba/kalendárny rok  pre podnikateľov/ prevádzky na území obce.  

Hlasovanie:   Za: 7  Zdrţal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 
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11. VZN obce o miestnych daniach a miestnom poplatku za vodu na rok 2023 – návrh 

Starostka informovala, ţe návrh VZN bol zverejnený, doručený poslancom OZ ako materiál. Uviedla 

základné dane a poplatky za dane a vodu. Je navrhnuté 8,- €/ha za lesné pozemky pre tých, ktorí majú 

vysporiadané vzťahy. Dohodnúť stretnutie aj s ostatnými zárubkármi, nakoľko je lepšie keď za 

zárubok podajú jedno daňové priznanie, doriešiť to s nimi.  

Pani Gunčagová uviedla, ţe pozemky bol problém, doriešiť to s nimi, zavolať ich na stretnutie. Pán 

Skaličan dodal, ţe povedia, aby si to platili ľudia, ţe to nemajú z čoho platiť.  

 

Uznesenie č. 20 
Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie Obce Radôstka č. 1/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

vodu s účinnosťou od 01.01.2023 s tým, ţe dane za pozemky, stavby a psa a ostatné poplatky 

zostávajú nezmenené a to na úrovni roku 2022;  poplatok za odber vody je stanovený na 25,- €/1 

osoba/ s trvalým pobytom na území obce/rok; 15,- €/1osoba/ s prechodným pobytom na území 

obce/rok; fyzická osoba, ktorá nemá v obci trvalý ani prechodný pobyt a uţíva nehnuteľnosť – cena za 

dodávku vody je 15,- €/1osoba/rok. 

Hlasovanie:   Za: 4 Zdrţali sa: 3 (Ing. Huláková, Ing. Kubalová, p. Skaličan ) Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

12. Zásady odmeňovania poslancov a zástupcu obce – návrh 

Návrh odmeny pre poslanca obecného zastupiteľstva je 285,- € v hrubom ročne, zástupcovi starostu 

835,- € v hrubom ročne. Poslanci Ing. Kubalová, p. Skaličan, Mgr. Gunčagová uviedli, ţe je potrebné 

sa stretávať častejšie.  

 

Uznesenie č. 20 
Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

schvaľuje 

Zásady odmeňovania poslancov a zástupcu starostu obce.  

Hlasovanie:   Za: 7  Zdrţal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

13. Mgr. Jana Šutarová a manţ. Ing. Štefan, Radôstka č. 188 – opätovná ţiadosť o zaradenie do 

rozpočtu obce Radôstka na rok 2023 - dobudovanie prístupovej trvalej miestnej komunikácie 

Pani starostka vysvetlila situáciu – rodinný dom je neskolaudovaný, finančné prostriedky boli pouţité 

na inú miestnu komunikáciu, nakoľko neboli zabudované inţinierske siete. Dodala, ţe na základe 

cenovej ponuky by miestna komunikácia s asfaltáciou predstavovala 11 tis. €, bez asfaltácie 7 tis. €. 

Navrhla aspoň MK odvodniť, zhutniť.  

Pani Završanová uviedla, ţe keď ide voda je tam kalamita, aspoň cestu vytvrdiť, potrebujú prístup, bez 

cesty neskolaudujú.  

Pani Emília Huláková – aj pri kanalizácii by sa spravila miestna komunikácia, ale neboli spravené 

siete.  

Pani starostka – v obci sú miestne komunikácie zaasfaltované. Za 3 tis. eur urobiť aspoň niečo, cesta 

bola sľúbená, pri rozpočte prerokovať a aspoň cestu odvodniť. Tento rok 2023 určite nie na asfaltáciu, 

tak sme hovorili p. Šutárovej. Doasfaltovanie miestnych komunikácií doriešiť nejakou výzvou.  

 

Uznesenie č. 23 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

- opätovnú ţiadosť Mgr. Jany Šutarovej a manţ. Ing. Štefana, Radôstka č. 188 o zaradenie do 

rozpočtu obce Radôstka na rok 2023 - dobudovanie prístupovej trvalej miestnej komunikácie s tým, 

ţe bude prerokovaná v rámci návrhu rozpočtu pre rok 2023. 

Hlasovanie za: jednohlasne  
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14. RPKH zárubok, v zastúpení pánom Jaroslavom Fekulom, Radôstka č. 65 – ţiadosť 

o prenájom pozemku pri futbalovom ihrisku na Janotovej 

Pani starostka prečítala ţiadosť p. Fekulu,  jedná sa o časť pozemku pri tribúne, iba časť na 

uskladnenie dreva.  

K uvedenému diskutovali:  

Mgr. Marta Huláková – uviedla, ţe Klieštovci a Janotová nesúhlasia so skládkou, robil cestu 

v Repkovskom, sú proti skládke, chyba obce p. Jarombek, plot pováľaný, to isté na námestí s drevom,   

nech sa ťahá do Repkovského 

Ing. Milada Huláková – pán Jarombek – je to tam škaredé, vysadený aj urbár, nech sa ťahá na druhú 

stranu, je to v správe telovýchovnej jednoty, sú tam byty, detské ihrisko, dosť, ţe je tam pán Jarombek, 

je to športovo-rekreačný areál pre ľudí, 

pani Emília Huláková – celý lesný urbár - vyťal, celý Kliešťavský - vyťal, uskladňoval drevo všetko, 

nič sa nezaplatilo, nikdy sme nemali nič z toho, teraz nedáme pozemok; bola pred úradom skládka 

dlhé roky, nič nepomohli Rasťo Poništ, 

pán Skaličan – nech sa opraví detské ihrisko (nech p. Fekula dá – nech opraví ihrisko), 

 

Uznesenie č. 24 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

s c h v a ľ u j e 

ţiadosť pána Jaroslava Fekulu, Radôstka č. 65, ktorý zastupuje RPKH zárubok, prenájom časti 

pozemku C-KN 474/1 pri futbalovom ihrisku na Janotovej vo výške 350,- €/ročne za účelom 

skladovania drevnej hmoty.  

Hlasovanie:  
Za: 4; Zdrţali sa: 2 (Ing. Antónia Kubalová, Mgr. Kristína Gunčagová); Proti: 1 (Ing. Milada 

Huláková) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

15. Ţiadosti o finančný príspevok/dotáciu z rozpočtu obce na rok 2023 

Pani starostka prečítala doručené ţiadosti.  

 

Uznesenie č. 25 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

b e r i e    n a v e d o m i e 

ţiadosti o finančný príspevok/dotáciu z rozpočtu obce na rok 2023, ktoré podali: JUVENTAS Ţilina n. 

o – Súkromné centrum voľného času Ţirafa; OZ STELLA SPEI – pre neurologické ochorenia ŢSK, 

Čadca; Základná organizácia Slovenského zväzu včelárov Stará Bystrica; Šachový klub Radôstka; 

Telovýchovná jednota Spartak Radôstka; Zdruţenie poľovníkov Stará Bystrica s tým, ţe budú 

prerokované v rámci procesu schvaľovania návrhu rozpočtu obce na rok 2023.  

Hlasovanie za: jednohlasne 

 

 

16. Rozpočet obce Radôstka na rok 2023 a na roky 2024 – 2025 – návrh 

Pani starostka poţiadala pani Šumskú, aby predniesla návrh rozpočtu obce na rok 2023 a na roky 2024 

a aţ 2025. Pani Šumská popísala jednotlivé príjmové a výdavkové poloţky návrhu rozpočtu na rok 

2023.Priebeţne odpovedala na otázky poslancov.V rozpočte obce na rok 2023 boli upresnené 

výdavkové poloţky – dotácia pre CVČ Ţirafa 100,- €, dotácia pre organizáciu Stella 100,- €, na 

rekonštrukciu MK k pani Šutárovej 3 tis. €. 

Pani starostka uviedla k finančným prostriedkom nasledovné: 

- pán starosta Fekula nechal 160 tis. € na rezervnom fonde, časť je na beţnom účte a 

z rezervného fondu budú prevedené 9. 1. 2023, ale neboli uhradené faktúry   

- projekt Revitalizácie námestia obce – z PPA je dotácia 50 tis. €, Zmluva o dielo bola na 

195 671,33 € + 15% navýšenie, spolu 225 tis. €. Uhradené je 67 tis. a zostáva zaplatiť za 

realizáciu 157 tis. € 

- revitalizácia námestia – doplnenie stavebných prác – je potrené zaplatiť 39 tis. € 



 7 

- rekonštrukcia chodníka pri ZŠ je vo výške 30 tis. €, uhradené je 15 tis., zaplatiť zostáva 14 

tis. € 

- rekonštrukcia miestnych komunikácií – zostáva zaplatiť 15 tis. €, faktúra je doručená, 

avšak ešte neuhradená 

- rekonštrukcia hasičskej zbrojnice 16 tis. €, z rozpočtu je potrebných zaplatiť 11 tis. € 

a dotácia je 5 tis. € 

- výsadba stromov, úprava zeminy – neuhradená faktúra je 2 tis. € 

- odstupné pánovi starostovi – bude sa splácať podľa moţností obce – dohoda o splátkach 

- dobrať úver, dohodnúť si s pánom Sýkorom splátky 

- dodala, ţe pouţíva mobil - súkromný paušál, vlastné auto, jej pracovné miesto je ušetrené 

Ing. Huláková – na čo bol takýto projekt potrebný (námestie), sú tu pálčivejšie problémy, nie projekt 

225 tis. a 50 tis. refundovaný. Na iné náklady potrebujeme, nemáme na vodovod.  

Pán Korenčík – obec zatiaľ nie je zadlţená, a čo sme to mali nechať a nedorobiť námestie.  

Pani Emília Huláková – obec má na 1 obyvateľa 7,- € zadlţenosť, okolité obce 150,-, 130,- €, o tom 

hospodárení; iné dediny majú pekné verejné priestranstvá a pri kostole bude pekné miestečko. 

Pán Korenčík – kto predpokladal, ţe to takto bude, bolo to schválené. 

Pán Matejčík – uţ to je skolaudované.  

pani starostka – nie je predpoklad – splátky p. Sýkora; nie je prekládka; úver je schválený, ale chceme 

ho preschváliť; peniaze boli na účte, ale ...  

Mgr. Gunčagová – 28. 10., ţe je peňazí dosť, ţe je to 70 tis., prečo je tu teraz takáto situácia.  

Pán Matejčík – chýbajú 100 tis. € a my sa hádame.  

Pani starostka – úver, chcem preschváliť; banka nám môţe poskytnúť 85 tis. úver, protipovodňová 

ochrana 5% spoluúčasť je 120 tis. €. Súťaţilo sa na práce naviac na námestí, objednávka je podpísaná 

na chráničku.  

Mgr. Gunčagová – bolo povedané, ţe peniaze sú na to, máme to napísané. Tieţ sme mu nedali 

(zhotoviteľovi)  penále 31.10. 

Pani starostka – so splátkami súhlasí (p. Sýkora, zhotoviteľ), ale penále. Odstupné. Boli peniaze, 

nehovorím, ţe neboli, ale boli zazmluvnené.  

Pani Emília Huláková – bolo to tak k tomu dátumu.  

Pani starostka k projektu protipovodňovej ochrany uviedla, ţe čerpanie je do 31. 12. 2023, forma 

realizácie je 18 mesiacov; podpísali zmluvu; 2,5 mil. Eur – urobiť, 5% spoluúčasť. Popísala situáciu 

na základe stretnutia v Bratislave na riadiacom orgáne. Pani Šumská doplnila informácie.  

 

Uznesenie č. 26 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

A/ schvaľuje 

rozpočet obce na rok 2023 

B/ berie na vedomie 

rozpočet Obce Radôstka na roky 2024 a 2025 

C/ schvaľuje  

čerpanie rezervného fondu v roku 2023 na financovanie rekonštrukcie hasičskej zbrojnice 

D/ schvaľuje 

v zmysle § 4 ods. 5 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov neuplatňovanie programového 

rozpočtu v rozpočte obce. 

E/ schvaľuje 

- vykonávanie zmien starostkou obce v schválenom rozpočte za rok 2022, na rok 2023 ako aj 

v rozpočte obce na ďalšie rozpočtové roky prostredníctvom rozpočtových opatrení; 

a) presun rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové 

príjmy a celkové výdavky, 

b) povolené prekročenie a viazanie príjmov, 

c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, 

d) povolené prekročenia a viazanie finančných operácií, 

tak aby bol rozpočet obce vyrovnaný, resp. prebytkový. 

-  stanovisko kontrolóra obce k rozpočtu. 



 8 

Hlasovanie:  
Za: 7  Zdrţal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie č. 27 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

schvaľuje 

dočerpanie úveru vo výške 50 000,- EUR (slovom: Päťdesiattisíc eur) v zmysle schváleného uznesenia 

č. 131/2022 z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Radôstka zo dňa 21. 01. 2022.  

Hlasovanie:  
Za: 7  Zdrţal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie č. 28 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

informáciu starostky obce ohľadom aktuálnej situácie projektov „Protipovodňová ochrana“  

a „Revitalizácia námestia obce Radôstka“ 

Hlasovalo za: jednohlasne 

 

17. Rôzne, diskusia 

 

V rámci bodu rôzne boli prijaté nasledovné uznesenia: 

Uznesenie č. 29 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

informáciu starostky obce ohľadom úradných hodín od 01. 01. 2023 na obecnom úrade   

Hlasovanie za: jednohlasne  

 

Uznesenie č. 30 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

s c h v a ľ u j e  

členov inventarizačnej komisie k vykonaniu inventarizácie v prevádzke obchod a pohostinstvo 

Technickej prevádzkarne obce Radôstka dňa 31. 12. 2022 a to p. Jaroslava Skaličana, p. Emila 

Korenčíka.   

Hlasovanie za: jednohlasne  

 
Pani starostka informovala, ţe na dolnom konci obce je plechová zastávka, s p. Kubalom hovorila 

o umiestnení, náklady by boli cca 5 tis. € bez koša, osvetlenia. Bola by to prenosná zastávka, zmluva 

by bola s p. Kubalom, nakoľko je to jeho pozemok, v prípade ţe, by išiel stavať na pozemku. 

 

Ing. Huláková navrhovala vytvoriť komisie, ako podporný orgán k nejakému problému.  

Pán Emil Korenčík - kronikára.  

 

18. Záver 

Pani starostka poďakovala poslancom obecného zastupiteľstva za účasť na rokovaní, všetkým popriala 

pekné sviatky a ukončila rokovanie obecného zastupiteľstva. Ďalšie rokovanie OZ bolo dohodnuté na 

3.3. 2023 (piatok) o 16.00 hod.   

 

       Mgr. Simona Lutišanová Matejčíková 

                 starostka obce   

 

Overovatelia:     Emil Korenčík, poslanec OZ 

   Dušan Matejčík, poslanec OZ 

Zapisovateľka: Martina Šumská 


